



Närvarande Sven/SM3TIR, Holger/SM3FGV, Lars/SM3CVM, Jan-Bertil/SM3GHN, Sven-Henrik/SM3SZW.

§ 1. Styrelsemötet öppnades av Sven-Henrik Östborg, SM3SZW.

§ 2. Sekreterare; valdes Lars/SM3CVM.

§ 3. Justerare; valdes Sven/SM3TIR.

§ 4. Föregående mötesprotokoll
Lades till handlingarna.

§ 5. Rapporter

- Ekonomi; Holger/SM3FGV redogjorde för ekonomiska läget. Redan nu har ett 71 medlemmar betalat medlemsavgiften.
- Contest; diplom för 1:a plats SM i IARU Multop 2005 har inkommit via SSA.
- Packet; brev från Uffe/SM3CIQ om missnöje med problemen med att få kontakt med packetnoden upplästes.
- Repeater; Jan-Bertil/SM3GHN redogjorde för R6, som skall övergå från provdrift till fast drift. Missnöje har framförts med att Echolink ligger på R6, flyttning till ex. R3 skall övervägas. När det gäller R5 skall filter plockas ner för genomgång. Kan vi hitta en alternativ plats för R5 för att slippa svår nedisning och därmed driftstörningar under vinterhalvåret?
- SI9AM; Lars/SM3CVM informerar om arbetsdagen den 6 maj då översyn gjordes på antenner och station. Föreslår också att vi funderar på ett lämpligt datum för en träff av social karaktär med medlemmar i SK3BG i Utanede till hösten.
- Hemsidan; Lars/SM3CVM kontaktar webmaster om att lägga ut clusterlänk.

§ 6. Beslut i samband med rapporter

- Lars/SM3CVM uppdras att kontakta Uffe/SM3CIQ för att närmare förhöra sig om svårigheterna med att få kontakt med packetnoden. CVM rapporterar till Jan-Bertil/SM3GHN som därefter förbereder och planerar för eventuella ändringar.
- Sven/SM3TIR uppdras att kontakta Kent/SM3LVB med förslag att flytta Echolink från R6.

§ 7. Städdag

Planeras till lämplig dag i början av hösten.

§ 8. Sommarjobb

Kommunen söker föreningar som kan ta emot ungdomar (15-17 år) för sommarjobb, 5 timmar per dag i 4 veckor. Förslag till arbeten är målning av R6-huset samt rensning i utemiljön intill huset. På Torpet behöver förrådshuset målas och upprensning behövs utomhus. Styrelsen beslutar att klubbens ordförande listar förslag till arbetsuppgifter



som mejlas ut för synpunkter samt erbjuder kommunen sommarjobb hos klubben. Handledare krävs om vi skall ta emot sommarjobbare. Milersättning skall utgå till handledaren.

§ 9. Samverkansgrupp FRO/JRA

Bordlagd fråga vid förra styrelsemötet. Styrelsen beslutar föreslå FRO-avdelningen att inrätta en gemensam samverkansgrupp med Tommy/SM3IKQ och Lars/SM3CVM från JRA.

§ 10. Ordförandebeslut

Styrelsen konfirmerar ordförandebeslutet att köpa en ny vattenkokare till Torpet.

§ 11. Aktivitet den 25 maj

Holger/SM3FGV uppdras undersöka möjligheten att göra ett studiebesök på Flygmuséet den 25 maj och att i anslutning därtill ordna med korvgrillning.

§ 12. Nästa styrelsemöte

Grillmöte den 10 juni kl. 15:00 hos Sven/SM3TIR.

§ 12. Mötet avslutas.

Vid protokollet: Lars Aronsson, SM3CVM.....

Justerare: Sven/SM3TIR.....